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Verksamhetsberättelse	för	2024	
 
Styrelsen för Rosersbergs Jaktskytteklubb får härmed avge verksamhetsberättelse för 
verksamhetsåret 2024. 

Styrelse	2024	
 
Styrelsen har under året bestått av:  
Ordf. Thomas Porsaeus, 1:e v. ordf. Kent Rådman, Karl-Henrik Svenberg, 2:e v. ordf. Karl-Henrik 
Svenberg , kassör Magnus Eklund (fyllnadsval), sekreterare Marcus Johansson, ledamöterna Jörgen 
Gustavsson och Åke Jansson samt ersättarna Per Häggdahl, Mikael Engblom, Pierre Håkansson och 
Roger Lundholm. 
I huvudstyrelsen har RJSK representerats av: Thomas Porsaeus, Jörgen Gustavsson och Åke Jansson. 
Styrelsen har sedan föregående Årsmöte 2024, haft 9 protokollförda möten. 

Ekonomi	2024	
 
Ekonomin i föreningen är stabil och styrelsen fortsätter sitt arbete med att säkerställa en driftsäker 
framtid för alla banor. 
Underhållsfondens konto är numera överlagt till ett räntebärande placeringskonto.  
Nybyggnation Inskjutningsbanan blev klar i slutet av året efter avklarad inspektion från Polisen 
kommer banan att kunna vara öppen året runt för våra medlemmar. 
Ändrade krav från Polisen gällande förvaring av vapen och ammunition kommer att kräva stora 
investeringar för att hitta godkänd förvaring för föreningens vapen och ammunition. 
Underhållsarbete sker löpande på samtliga banor för att säkerställa väl fungerande och säkra banor. 

Medlemmar	2024	
 
Antalet betalande medlemmar uppgick den 31 december 2024 till 1489 (f.g. år 1512.) 
Fördelningen på män och kvinnor såg ut som följer: kvinnor 133 och män 1356.  
Medianåldern är 51 år. (f.g år 53) 
I händelse av medlemsfrågor, vänligen kontakta oss på medlem@rjsk.se 
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Skjutbanorna	2024	
 

Trapbanorna 2024 
Under det gångna året har våra skjutledare på trapbanan åter visat prov på stort engagemang och 
hårt arbete. Tack vare deras insatser har vi kunnat erbjuda trygga och säkra banor för samtliga 
medlemmar. Vi vill framföra vårt allra varmaste tack till dessa eldsjälar för deras värdefulla bidrag. 

Trapbanan har i dag 24 skjutledare uppdelade i sex grupper. Utöver detta genomgår för närvarande 
fyra skjutledarelever en SäkB-utbildning, vilken beräknas vara slutförd våren 2025. 

Vid årets klubbmästerskap i Trap 2024 stod följande skyttar på prispallen: 
1,Thomas Porsaeus 2, Jens Köpsen 3, Mikael Söderberg. 

Under året har Trap 1-banan dessutom försetts med LED-belysning. Detta ger oss både lägre 
elkostnader och förbättrade ljusförhållanden vid kvällsskytte. 

Med dessa kontinuerliga förbättringar av våra banor ser vi fram emot att välkomna både befintliga 
och nya medlemmar till en trygg och inspirerande miljö för fortsatt skytte och gemenskap. 
 

Mvh 
Bancheferna: Aram Galestian & Kent Rådman. 

 

Sportingbanan 2024 
2024 har varit ett fortsatt bra år för sportingen som verkar bli mer och mer populär. 
Ett nytt hus för T kastaren är ordnat och där står nu en battuekastare som kan ge lite utmanande 
duvor. 
Flera nya skjutledare och det verkar som att det kommer flera under kommande år också så det 
verkar lovande. 
Varit en del mindre underhåll av diverse kastare som vanligt, men ingenting större. 
Vi välkomnar också Anton Stålberg som ny banchef. 

Peter Deremar, Vice Banchef Sporting/ Anton Stålberg Banchef Sporting 

Skeetbanan 2024 
Den stora förändringen på skeeten är förstås att Anders Mårdén har avgått som banchef under året 
och efterträtts av undertecknad. Säsongen på skeetbanan har fungerat väl under säsongen. Generellt 
sett är det ju mer vana skyttar som söker sig till skeetbanan, varför ordningen är god och det är 
förhållandevis lätt att upprätthålla god säkerhet. 
Vi har genomfört KM i såväl nationell som olympisk skeet, men hoppas på lite fler deltagande 
framöver. Som ny banchef har jag som ambition att fortsätta utveckla det samarbete som inleddes 
med Haninge för att få till fler lokala tävlingar. En förhoppning är också att utveckla detta samarbete 
med fler skytteföreningar i närområdet. 
  
Johan Segerfeldt, nytillträdd Banchef för skeet 
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Älgbanan 2024 
Älgbanan har fungerat bra under säsongen. Inga större och längre driftstopp inträffade och 
skjutningarna genomfördes på ett bra och säkert sätt. 31 skjutledare har tagit hand om skyttar och 
hållit igång ruljangsen. Tre nya skjutledare har praktiserat. 
 
Kalle Svenberg & Per Myrin, Banchefer Älgbanan 

Inskjutningsbanan 2024 
Som ett led i att öka tillgängligheten på inskjutningsbanan har kulfånget under senhösten/vintern 
byggts om till ett containerbaserat miljökulfång. Förutom möjligheten att kunna sanera och återvinna 
den ammunition som vi avlossar mot kulfånget så kommer vi att kunna skjuta på inskjutningsbanan 
året om, trots vinter och tjäle!  
Som tidigare så passar jag på att påminna om att du själv är ansvarig skjutledare när du använder 
inskjutningsbanan. Det är med andra ord extra viktigt att du läser skjutbaneinstruktionen vad gäller 
säkerhet och öppettider. Därtill att du alltid strävar efter att lämnar banan i ett bättre skick än när du 
kom dit för att skjuta in ditt vapen. 
 
Banchef Björn Kark 
 

Viltmål 1 2024 
Året som gått har handlat väldigt mycket om att färdigställa skjutkuren. Jag kan nu stolt meddela att 
vi i stort sett är klara invändigt och det har blivit jättefint, tack alla som slitet med detta! 
Också väldigt kul att vi får in fyra nya unga friska skjutledare till nästa säsong. 
Jag vill också passa på att nämna dem väldigt fina tävlingsresultat våra viltmålsskyttar uppnått under 
året. Både Emil och Pierre Håkansson deltog i EM i jaktskytte i Litauen med fina placeringar. Emil kom 
25:a och Pierre som bästa svensk på en 24:e plats. Pierre kom även tvåa på VM i som gick av stapeln i 
Italien samt vann SM i jaktskytte! 
 
Jonas Fång, Banchef Viltmål 1 och Mats Granath, vice banchef 

Viltmål 2 (”grisbanan”) 2024 
 
Under säsongen har viltmål 2 enbart erbjudit skytte på grismål med kulvapen under ordinarie 
skjuttider. Skjutning med hagel mot markmål har endast erbjudits för Jägarexamenselever dagen 
innan examensproven. Vi har haft ganska bra beläggning på banan under större delen av säsongen. 
En skjutledare har valt att sluta under 2024. Vi har lyckligtvis rekryterat två nya skjutledare inför den 
kommande säsongen. De två nya skjutledarna kommer att genomföra sin säkerhetsutbildning i 
början av 2025. Efter säsongen har grisvagnen reparerats. Alla hjul är utbytta, så vi ser fram emot ett 
problemfritt 2025. 
 
Tom Yltin, Banchef och Lars Markgren, Vice Banchef 
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Björnpasset 2024 

Björnpasset genomfördes vid två tillfällen. Även detta år användes, utöver älgbanan, viltmål 1 och 2 i 
stället för inskjutningsbanan. 28 personer genomförde björnpasset (varav 22 medlemmar och 6 icke 
medlemmar). Genomförde även ett extra björnpass för tre personer enligt en önskan från ett 
jaktföretag. Stort tack till alla åtta skjutledare. 
 
Per Myrin, ansvarig för Björnpasset 
 

Damsektionen 2024 

Ingen aktivitet under 2024 
Damsektionen  

Jägarexamensverksamhet	2024 
Under det gångna året har vi genomfört 4 tillfällen med praktiska prov för jägarexamen, 7 teoriprov 
samt ett par extrainsatta tillfällen för högviltsprovet. Totalt har uppåt 100 blivande jägare deltagit i 
examinationerna och ett betydande antal nya medlemmar har rekryterats till klubben. 
 
Inför 2024 planerar vi månatliga teoriexamen samt ett par "nybörjarskytte-aktiviteter" utöver den 
ordinarie verksamheten. 
 
Stort tack till det 15-tal skjutledare som varit med och rott runt verksamheten. 
 
Per Häggdahl 

Vapen/Bunkern/Kassan	2024	
Bössorna har jobbat på bra i år. Inga förändringar. 

Alla har verkligen jobbat bra hela året. Vi har välkomnat en ny medlem in i Bunkergruppen, Per 
Häggdahl, som gjort en strålande insats under sitt första år. Och när man nämner strålande 
insatser så har Aram och Magnus i år hjälpt till att göra oss kontantfria i Kassan. De nya systemen 
fungerade verkligen utmärkt. Aldrig har det varit lättare att få kassan att stämma efter en lång dag i 
Tallmilan 

Jörgen Gustavsson, Vapenansvarig 

Säkerhetsverksamhet	2024	

I februari 2024 genomfördes den traditionella skjutledarutbildningen med 7 st deltagare fördelat på 
Trap (1st), Viltmål 2 (2 st) samt Skeet (4 st). Samtliga deltagare genomförde utbildningen med 
godkänt resultat. Utbildningen är en del av processen att bli skjutledare på RJSK. Är du intresserad av 
att bli skjutledare? Prata då med bancheferna på den bana du är intresserad av så förklarar de hur du 
ska gå till väga och vad detta innebär. 

Jag påminner om att alltid hålla sig uppdaterad med våra säkerhetsregler och skjutbaneinstruktioner!  

Åke Jansson, Säkerhetschef 
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Tävlingsverksamhet	2024	
 
RJSK fortsätter att utmärka sig med framstående placeringar i tävlingar, både nationellt och 
internationellt. Våra landslagsskyttar i Jaktskytte visade framfötterna där Pierre Håkansson blev 24:a 
och bäste svensk på EM med Emil Håkansson tätt efter på en 25:e plats. Pierre knep ett SM-guld i 
jaktskytte och på VM i Italienskt jaktskytte vann Pierre ett VM-silver samt ett VM-guld i lagtävlingen! 
Även våra hagelskyttar har under året tävlat framgångsrikt. SM-silver till Anton Stålberg i FITASC 
Sporting och även ett silver till Håkan Stålberg i klassen 66+ i samma tävling. Stort grattis och bra 
jobbat! Grattis även till övriga skyttar som under året placerat sig på prispallen i olika tävlingar runt 
om i landet. 

Åke Jansson, tävlingsansvarig. 

Digitala	verktyg	och	kommunikation	2024	
Under det gångna året har vi fullföljt övergången till ett kontantfritt betalsystem. Swish, betalkort 
och faktura har nu etablerat sig som de primära betalmetoderna. Detta har inte bara förenklat 
administrationen utan också möjliggjort en smidigare betalningsprocess för medlemmarna. Mobil- 
och kortbetalningar dominerar, vilket är en tydlig indikation på att denna förändring har mottagits 
väl. 
 
Vi har vidareutvecklat våra kommunikationskanaler, framför allt genom förfinade pushnotiser och 
nyhetsutskick. Detta har resulterat i ett mer direkt och effektivt informationsflöde, vilket i sin tur har 
ökat medlemmarnas engagemang och närvaro vid klubbens aktiviteter. Vår närvaro på Instagram har 
också fortsatt att växa, både när det gäller antal följare och interaktion. Denna ökade digitala närvaro 
har skapat en närmare och mer personlig relation till våra medlemmar. 
Genom samarbeten med externa partners har vi kunnat frigöra tid och resurser som nu kan ägnas åt 
kärnverksamheten.  
 
Vår webbshop, som lanserades förra året, har blivit en integrerad del av verksamheten. Under det 
gångna året har vi utökat sortimentet baserat på medlemmarnas önskemål. 
Möjligheten att prova kläder i klubblokalen Tallmilan, medan beställningarna sker via webbshoppen, 
har visat sig vara en smidig och populär lösning. Detta har stärkt vårt varumärke och skapat en ökad 
samhörighet bland medlemmarna. 
 
Aram Galestian, Ansvarig för web och medlemsregister. 
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Slutord	2024	
 
Hög inflation och tämligen kraftigt ökade priser på ammunition ledde till att våra medlemmar och 
besökare sköt något mindre än ett normalår innan pandemin, men glädjande nog så ökar antalet 
medlemmar stadigt. 
 
Nyinvesteringar, med inköp av en traktor som ersätter vår gamla och anläggandet av en ny 
inskjutningsbana som de stora posterna, och underhåll av utrustning och byggnader genomfördes på 
sedvanligt sätt. 
Styrelsen kan glädjande nog presentera en stark förening med en god ekonomi. 
Med hopp om att fler ska söka sig till våra banor under kommande säsong! Väl mött på banorna! 
 
 
Rosersberg i februari 2025 

 
 
 
_________________ _________________ _________________ _________________ 
Thomas Porsaeus Kent Rådman  Mikael Engblom* Magnus Eklund 
Ordförande 1:e vice ordförande  Kassör 
    
 
 

   

_______________ _________________ _________________  
Marcus Johansson Åke Jansson Jörgen Gustavsson  
Sekreterare 
 
 
*Ersättare för  
Karl-Henrik Svenberg 
2:e vice ordförande 

Ledamot Ledamot 
 
 
  

 

 
 
 
 
 

 
 

 


